

Registration
SOR/2007-93 May 3, 2007

Enregistrement
DORS/2007-93 Le 3 mai 2007

COPYRIGHT ACT

LOI SUR LE DROIT D'AUTEUR

Regulations Amending the Copyright Regulations

Règlement modifiant le Règlement sur le droit d'auteur

P.C. 2007-708 May 3, 2007

C.P. 2007-708 Le 3 mai 2007

Her Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of Industry, pursuant to section 59^a of the *Copyright Act*, hereby makes the annexed *Regulations Amending the Copyright Regulations*.

Sur recommandation du ministre de l'Industrie et en vertu de l'article 59^a de la *Loi sur le droit d'auteur*, Son Excellence la Gouverneure générale en conseil prend le *Règlement modifiant le Règlement sur le droit d'auteur*, ci-après.

REGULATIONS AMENDING THE COPYRIGHT REGULATIONS

RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT SUR LE DROIT D'AUTEUR

AMENDMENTS

MODIFICATIONS

1. Items 5 and 6 of the schedule to the *Copyright Regulations*¹ are replaced by the following:

1. Les articles 5 et 6 de l'annexe du *Règlement sur le droit d'auteur*¹ sont remplacés par ce qui suit :

Item	Column 1 Service	Column 2 Fees (\$)
5.	Providing a certified copy in paper form of a document, other than a certified copy made under Rule 318 or 350 of the <i>Federal Courts Rules</i> ,	
	(a) for each certification	35
	(b) plus, for each page	1
6.	Providing a certified copy in electronic form of a document, other than a certified copy made under Rule 318 or 350 of the <i>Federal Courts Rules</i> ,	
	(a) for each certification	35
	(b) plus, for each copyright to which the request relates	10

Article	Colonne 1 Service	Colonne 2 Taxe (\$)
5.	Fourniture d'une copie certifiée d'un document sur support papier, autre qu'une copie certifiée faite en application des règles 318 ou 350 des <i>Règles des Cours fédérales</i> :	
	(a) pour chaque certification	35
	(b) pour chaque page	1
6.	Fourniture d'une copie certifiée d'un document sous forme électronique, autre qu'une copie certifiée faite en application des règles 318 ou 350 des <i>Règles des Cours fédérales</i> :	
	(a) pour chaque certification	35
	(b) pour chaque droit d'auteur visé par la demande	10

COMING INTO FORCE

ENTRÉE EN VIGUEUR

2. These Regulations come into force 30 days after the day on which they are registered.

2. Le présent règlement entre en vigueur trente jours après la date de son enregistrement.

^a S.C. 1993, c. 15, s. 8
¹ SOR/97-457

^a L.C. 1993, ch. 15, art. 8
¹ DORS/97-457